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Protokół Nr I/2024 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 6 maja 2024 r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

Godzina rozpoczęcia: 11ºº 

Godzina zakończenia: 14ºº 

 

Ad. 1. Otwarcia I inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej dokonała nowo wybrana Radna seniorka 

– Pani Barbara Jankowska.  

Na podstawie art. 20 ust. 2c ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym,  Radna 

prowadząca obrady otworzyła inauguracyjną sesję Rady Miejskiej Mieroszowa IX kadencji. 

 

Następnie Radna seniorka – Pani Barbara Jankowska powitała zaproszonych gości: 

– Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego 

– Radnych obecnej kadencji, 

– Zastępcę Burmistrza – Pana Mariusza Pawlaka, 

– Skarbnika Gminy – Panią Joannę Błażuk 

– Sekretarza Gminy – Panią Ewę Kisztelińską, 

Powitała również przybyłych gości na dzisiejsze posiedzenie: 

1. Pana Adama Góreckiego - Wójta Gminy Czarny Bór  

2. Panią Dorotę Skibską, 

3. Pana Wiesława Mąkę. 

4. Panią Sylwestrę Wawrzyniak – Komendant Komisariatu Policji w Boguszowie Gorcach, 

5. Ks. Proboszcza Parafii Ewangelicko-Augsbursiej Marka Bożek, 

6. Ks. Proboszcza Parafii pw. Matki Bożej Królowej Świata Kamila Raczyckiego, 

7. Pana Radosława Michalskiego – Dyrektora Kopalni KSS Bartnica, 

8. Panią Marię Chmielnicką – Przewodniczącą Rady Seniorów, 

9. Panią Jolantę Szczapę – Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej w Mieroszowie, 

10. Pana Andrzeja Laszkiewicza – Burmistrza w latach 2002-2014, 

11. Pana Janusza Kozendrę – Zastępcę Komendanta Miejskiego Policji w Wałbrzychu, 

12. Pana Romana Ludwiczuka – Senatora, 

13. Pana Piotra Kraczkowskiego 

oraz wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji. 
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Ad. 2. Wydanie zaświadczeń o wyborze na radnych 

 

Radna Seniorka – Pani Barbara Jankowska poprosiła Przewodniczącą Miejskiej Komisji 

Wyborczej – Panią Jolantę Szczapę o wręczenie zaświadczeń o wyborze Radnych Rady Miejskiej 

Mieroszowa. 

 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej – Pani Jolanta Szczapa poprosiła o odbiór 

zaświadczeń o wyborze na Radnego Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad. 3. Złożenia ślubowania przez radnych. 

 

Radna – Pani Barbara Jankowska powiedziała, że obecnie przystąpimy do ceremonii złożenia 

ślubowania przez nowo wybranych radnych.  Odczytam teraz rotę ślubowania „Wierny Konstytucji 

i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązku radnego sprawować godnie, 

rzetelne i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców” a następnie zwracam 

się z prośbą o powstanie. Będę odczytywała z listy obecności kolejno imiona i nazwiska radnych, 

którzy powstaną i wypowiedzą według swojego wyboru, słowo „ślubuję” lub zwrot „ślubuję, tak mi 

dopomóż Bóg”. 

Po złożeniu ślubowania, Radna – Pani Barbara Jankowska stwierdziła, że Radni, którzy złożyli 

ślubowanie, objęli mandat Radnego Rady Miejskiej Mieroszowa.  

 

Ad. 4 Wydanie zaświadczenia o wyborze Burmistrza Mieroszowa. 

 

Radna seniorka Pani Barbara Jankowska poprosiła Panią Jolantę Szczapę Przewodniczącą 

Miejskiej Komisji Wyborczej w Mieroszowie o wręczenie zaświadczenia o wyborze Burmistrzowi 

Mieroszowa. 

 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej – Pani Jolanta Szczapa poprosiła o odbiór 

zaświadczenia o wyborze Burmistrza Mieroszowa. 

 

Ad. 5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Mieroszowa. 

 

Radna – Pani Barbara Jankowska poinformowała, że zgodnie z art. 29 a ustawy o samorządzie 

gminnym, objęcie obowiązków Burmistrza następuje z chwilą złożenia wobec Rady ślubowania. 

Poproszę Pana Andrzeja Lipińskiego o złożenie ślubowania. 
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Burmistrz Pan Andrzej Lipiński złożył ślubowanie wymawiając słowa: „Obejmując urząd 

Burmistrza gminy Mieroszów, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi 

urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy Mieroszów. 

Tak mi dopomóż Bóg.” 

Burmistrz Mieroszowa Pan Andrzej Lipiński powiedział, że w dniu dzisiejszym rozpoczyna się IX 

Kadencja Rady Miejskiej Mieroszowa i IX Kadencja Burmistrza Mieroszowa. Chciałbym 

pogratulować wybranym wszystkim Radny Rady Miejskiej Mieroszowa, chciałbym również zwrócić 

się do kontrkandydata Pana Stanisława Kosióra i pogratulować. W całej mojej historii prawie 30 

letniej jeżeli chodzi o kampanię wyborczą, ta kampania wyborcza była kampanią dobrą dla nas 

wszystkich, nie było żadnych złośliwości i odbywało się to kulturalnie, za co serdecznie dziękuję 

wszystkim, którzy brali udział w tej kampanii wyborczej. Przebiegała zgodnie, bez żadnych zakłóceń, 

nie mieliśmy żadnych incydentów i za to chciałbym Wam podziękować. 

 

Radna seniorka stwierdziła, że ustawowy skład rady wynosi 15 radnych. Na podstawie zalogowanych 

urządzeń stwierdzam, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum niezbędne do 

prowadzenia obrad i umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

Następnie, Prowadząca obrady Radna – Pani Barbara Jankowska odczytała przygotowany 

porządek obrad przez zwołującego sesję Komisarza Wyborczego w Wałbrzychu: 

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej. 

2. Wydanie zaświadczeń o wyborze radnych. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

4. Wydanie zaświadczenia o wyborze Burmistrza Mieroszowa. 

5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Mieroszowa. 

6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Powołanie składu osobowego Komisji Rewizyjnej wraz z Przewodniczącym. 
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9. Powołanie składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wraz z Przewodniczącym. 

10. Ustalenie wynagrodzenia Burmistrzowi Mieroszowa. 

11. Zakończenie obrad. 

 

       Postanowienie wraz z porządkiem obrad  

       stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Radna Barbara Jankowska stwierdziła, że punkty od 1 do 5 zostały zrealizowane. 

 

Ad. 6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Radna – Pani Barbara Jankowska zwróciła się z prośbą do Radnych o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna – Pani Ilona Henko zgłosiła Radną – Panią Justynę Rogulską. Od urodzenia Justyna 

Rogulska jest mieszkanką Gminy Mieroszów. W latach 2006-2010 była Radną Rady Miejskiej 

Mieroszowa i przez całą kadencję pełniła funkcję jako Przewodnicząca Rady Miejskiej. Lubi ludzi , 

potrafi ich słuchać i jest osobą bardzo komunikatywną. Jest społecznikiem, nie boi się ciężkiej pracy, 

udziela się w wielu inicjatywach społecznych i uczestniczy w organizacji wydarzeń turystyczno-

krajoznawczych. Była jedną z pierwszych osób, która pomagała Pani Zofii Ciepielewskiej przy 

tworzeniu stowarzyszenia „Z Seniorami Łatwiej”. Przez pierwsze lata jego działalności była jego 

członkiem. Jest też jedną z osób bardzo aktywną zresztą, które są założycielami Stowarzyszenia 

„Mieroszów w Górach” i jest członkiem jego zarządu. Uważam, że Justyna spełnia wszelkie warunki 

na to, żeby zostać Przewodniczącą Rady Miejskiej Mieroszowa obecnej kadencji. 

 

Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Następnie przystąpiono do wyboru Komisji Skrutacyjnej. 

 

Do prac w Komisji Skrutacyjnej zgłosili się Radni: Ilona Henko, Bogdan Sarnecki, Artur Wielgus. 

 

Skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty 15 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” oraz  

0 głosami „wstrzymującymi się”. 

Zestawienie z głosowania 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Radna prowadząca Sesję ogłosiła 5 min. przerwy celem ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej 

oraz przygotowania kart do głosowania. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Pani Ilona Henko odczytała Regulamin 

głosowania wyboru Radnego na Przewodniczącego Rady Miejskiej Mieroszowa, przeprowadzonego 

na Sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu  6 maja 2024 r.  

 

Radna prowadząca obrady zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do Regulaminu. 

 

Nikt nie zgłosił uwag. 

Regulamin wyboru Przewodniczącej Rady 

stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu 

 

Po przygotowaniu kart przystąpiono do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Radna prowadząca sesję ogłosiła 10 min. przerwy w celu policzenia głosów i sporządzenia 

protokołu z głosowania. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Pani Ilona Henko odczytała protokół z 

głosowania, informując, że liczba Radnych uprawnionych do głosownia wyniosła 15, wyjęto z urny 

15 kart, oddano 15 głosów ważnych. Radna – Pani Justyna Rogulska otrzymała 15 głosów. W 

związku z tym, Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydatka Radna – Pani Justyna Rogulska 

uzyskała wymaganą ilość głosów, określoną w pkt. 3 Regulaminu i została wybrana na 

Przewodniczącą Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej 

z wyboru Przewodniczącej Rady 

stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu 

 

Radna prowadząca sesję – Pani Barbara Jankowska odczytała Uchwałę Nr I/1/2024 Rady 

Miejskiej Mieroszowa z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącej Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

 

Uchwała Nr I/1/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 
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w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej Mieroszowa 

 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

 

Radna prowadząca sesję – Pani Barbara Jankowska pogratulowała Radnej – Pani Justynie 

Rogulskiej i poprosiła Przewodniczącą Rady Miejskiej o dalsze prowadzenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska podziękowała  

za powierzenie jej tak zaszczytnej funkcji jak przewodniczenie Radzie Miejskiej Mieroszowa  

IX Kadencji. Jestem bardzo wzruszona, że otrzymałam 15 głosów. Mam nadzieję, że wspólnie uda 

nam się wiele osiągnąć i przez najbliższe 5 lat w atmosferze konstruktywnej dyskusji będziemy 

podejmować najlepsze dla naszej społeczności decyzje. Życzę nam wszystkim dobrej współpracy 

oraz wzajemnego szacunku, zrozumienia umiejętności osiągania kompromisu i wiary w to, że praca 

na rzecz rozwoju naszej gminy warta jest szczególnego zaangażowania i poświęcenia. Bardzo 

Państwu jeszcze raz dziękuję.  

Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

 

Ad. 7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że proponuje, aby 

zostawić Komisję Skrutacyjną w składzie powołanym do wyborów Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. W skład Komisji Skrutacyjnej wchodzi: Ilona Henko, Bogdan Sarnecki, Artur Wielgus, 

Czy wyrażają Państwo zgodę na to, żeby Komisja pozostała w tym samym składzie. 

Nikt nie zgłosił uwag. 

Czy członkowie Komisji Skrutacyjnej wyrażają zgodę na prace. 

Członkowie Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgodę. 

W związku z brakiem uwag stwierdzam, że Komisja Skrutacyjna będzie pracowała we wcześniej 

wymienionym składzie. 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej 

Mieroszowa.  

Przewodnicząca Rady Pani Justyna Rogulska zgłosiła kandydaturę Radnej – Pani Malwiny 
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Wojtas-Wlaszczyk. Pani Malwina jest aktywnie uczestniczącą w życiu lokalnej społeczności. 

Zaangażowana społecznie, posiada wykształcenie wyższe pedagogiczne, nauczycielka matematyki, 

wychowania fizycznego, edukacji dla bezpieczeństwa, trenerka biathlonu. Jej głównym celem jest 

rozwój gminy, poprzez wdrażanie nowoczesnych rozwiązań, które poprawiają jakość życia 

mieszkańców. Malwina Wojtas-Wlaszczyk potrafi budować zespoły, a jej otwartość na dialog i 

zdolność do rozwiązywania problemów czynią ją odpowiednią kandydatką na to stanowisko. 

Malwina jest bardzo komunikatywna i otwarta dla wszystkich mieszkańców więc proponuję na 

Wiceprzewodniczącą Rady jej kandydaturę. 

 

Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń zamykam listę kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Pani Ilona Henko poinformowała, że Regulamin 

głosowania wyboru Radnego na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Mieroszowa, 

przeprowadzonego na sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 6 maja 2024 r. jest tożsamy  

z Regulaminem głosowania wyboru Radnego na Przewodniczącego Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Nikt nie zgłosił uwag do regulaminu. 

 

Regulamin wyboru Wiceprzewodniczącej Rady 

stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu 

 

Po przygotowaniu kart przystąpiono do głosowania nad wyborem Wiceprzewodniczącej Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła kilka minut przerwy w celu policzenia głosów i sporządzenia 

protokołu z głosowania. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Pani Ilona Henko odczytała protokół  

z głosowania, informując, że liczba Radnych uprawnionych do głosownia wyniosła 15, wyjęto z urny 

15 kart, oddano 15 głosów ważnych. Radna – Pani Malwina Wojtas-Wlaszczyk otrzymała 15 głosów. 

W związku z tym, Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydatka Radna – Pani Malwina Wojtas-

Wlaszczyk uzyskała wymaganą ilość głosów, określoną w pkt. 3 Regulaminu i została wybrana na 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Mieroszowa. 
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Protokół Komisji Skrutacyjnej 

z wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Mieroszowa 

stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska odczytała Uchwałę Nr 

I/2/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie stwierdzenia wyboru 

Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Uchwała Nr I/2/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie stwierdzenia  

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Mieroszowa  

stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 

 

Ad. 8. Powołanie składu osobowego Komisji Rewizyjnej wraz z Przewodniczącym. 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska poinformowała, że zgodnie ze statutem w skład 

Komisji Rewizyjnej wchodzi 5 radnych w tym Przewodniczący. Została przygotowana lista 

kandydatów którzy będą chcieli uczestniczyć w Komisji Rewizyjnej, Komisji Ogólnej i Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Bardzo proszę o wpisywanie się kandydatów, którzy będą chcieli 

uczestniczyć w pracach tych komisji.  

Przewodnicząca ogłosiła kilku minutową przerwę, 

 

Przewodnicząca poinformowała, że listy kandydatów zostały wypełnione.   

W związku z tym, że do prac komisji zgłosił się Pan Bogdan Sarnecki musimy powołać Komisję 

Skrutacyjną. Proponuję, aby członkowie Komisji Skrutacyjnej Pani Ilona Henko i Pan Artur Wielgus 

dalej pozostali w komisji i musimy wybrać trzecią osobę, która będzie członkiem tej komisji. Czy 

ktoś jest chętny. Pani Dominika Zimnowodzka zgłosiła się do pracy Komisji Skrutacyjnej. 

 

W skład Komisji Skrutacyjnej zgłosili się Radni: Ilona Henko, Artur Wielgus, Dominika 

Zimnowodzka. 

 

Skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty 15 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” oraz  

0 głosami „wstrzymującymi się”. 
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Zestawienie z głosowania 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca ogłosiła 5 min. Przerwy, aby Komisja Skrutacyjna mogła rozpocząć swoją pracę. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Pani Ilona Henko odczytała Regulamin 

głosowania wyboru radnych na członków Komisji Rewizyjnej przeprowadzonego na sesji Rady 

Miejskiej Mieroszowa w dniu  6 maja 2024 r.  

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do Regulaminu. 

Nikt nie zgłosił uwag. 

 

Regulamin głosowania 

 wyboru radnych na członków Komisji Rewizyjnej  

stanowi załącznik nr 11 do tego protokołu 

 

Do pracy w Komisji Rewizyjnej zgłosiło się 6 Radnych: Pan Wiesław Wielgus, Pan Kazimierz 

Radwański, Pan Bogdan Sarnecki, Pani Barbara Jankowska, Pani Maja Sadowy, Pan Andrzej 

Morawski. 

Proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. Przewodnicząca ogłosiła kilka 

minut przerwy. 

Lista kandydatów 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

 

Po przygotowaniu kart przystąpiono do głosowania nad wyborem radnych na członków Komisji 

Rewizyjnej/ 

 

Przewodnicząca ogłosiła kilka minut przerwy w celu policzenia głosów i sporządzenia protokołu z 

głosowania. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Pani Ilona Henko odczytała protokół  

z głosowania wyboru radnych na członków Komisji Rewizyjnej, informując, że liczba Radnych 

uprawnionych do głosownia wyniosła 15, wyjęto z urny 15 kart, oddano 15 głosów ważnych. Radna 

– Pani Barbara Jankowska otrzymała 10 głosów, Radny – Pan Andrzej Morawski otrzymał 15 głosów, 
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Radny – Pan Kazimierz Radwański otrzymał 10 głosów, Radna – Pani Maja Sadowy 5 głosów, Radny 

– Pan Bogdan Sarnecki 10 głosów, Radny – Pan Wiesław Wielgus 12 głosów. W związku z tym, 

Komisja Skrutacyjna stwierdza, że na członków Komisji Rewizyjnej zostali wybrani: Radna Pani 

Barbara Jankowska, Radny Pan Andrzej Morawski, Radny Pan Kazimierz Radwański, Radny Pan 

Bogdan Sarnecki oraz Radny Pan Wiesław Wielgus. 

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej 

z wyboru członków Komisji Rewizyjnej 

stanowi załącznik nr 13 do tego protokołu. 

 

 

Przewodnicząca pogratulowała wszystkim, którzy będą pracować w Komisji Rewizyjnej. Spośród 

członków Komisji Rewizyjnej musimy wybrać Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Proszę o zgłaszanie kandydata na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radna – Pani Barbara Jankowska na zgłosiła kandydaturę Radnego Pana Kazimierza 

Radwańskiego. Pan Kazimierz był członkiem Komisji Rewizyjnej w poprzedniej kadencji, jest osobą 

sprawdzoną, ma doświadczenie w pracy komisji. Jest przedsiębiorcą i działa na rzecz gminy. 

Radny – Pan Kazimierz Radwański wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie kandydaturę Radnego na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Kandydatura została przyjęta 13 głosami „za”, 2 głosy „przeciw” 

 

Zestawienie z głosowania nad kandydaturą Pana Kazimierza Radwańskiego  

na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

 

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska odczytała 

projekt uchwały stwierdzający powołanie składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

 

Uchwała Nr I/3/2024 z dnia 6 maja 2024 r. 

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9. Powołanie składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wraz 

z Przewodniczącym. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie ze statutem gminy w skład Komisji wchodzi od 3 do 5 

radnych w tym Przewodniczący. Na podstawie listy kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji do pracy w komisji zgłosiło się 4 Radnych – Pani Karolina Żug, Pani Dominika Zimnowodzka, 

Pani Mariola Sarnecka, Pan Artur Wielgus. 

Proszę również o wybór spośród kandydatów, kandydata na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Radna – Pani Marta Studnicka zgłosiła kandydaturę Radnej Pani Karoliny Żug. Ma wykształcenie na 

kierunku administracji oraz doświadczenie w pracy kontaktu z klientem.  

Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa poinformowała, że w związku z tym, że mamy jedną 

kandydaturę będziemy głosować za pomocą urządzeń do głosowania i poddała pod głosowanie 

kandydaturę Radnej Pani Karoliny Żug na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Kandydatura została przyjęta 15 głosami „za” jednogłośnie. 

 

Lista kandydatów 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

 

Zestawienie z głosowania nad kandydaturą Pani Karoliny Żug  

na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

      

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska odczytała 

projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i 

poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr I/4/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie powołania składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została podjęta 15 głosami „za” jednogłośnie.   
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 Zestawienie głosowania nad powołaniem składu osobowego  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała Nr I/4/2024 z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie powołania składu osobowego  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 stanowi załącznik nr 19 do tego protokołu 

 

Ad. 10. Powołanie składu osobowego Komisji Ogólnej wraz z Przewodniczącym. 

 

Na podstawie listy kandydatów do Komisji Ogólnej, Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa 

poinformowała, że do pracy w komisji zgłosiło się 14 Radnych: Pani Ilona Henko, Pani Barbara 

Jankowska, Pan Andrzej Morawski, Pan Sebastian Pacyna,  Pan Kazimierz Radwański, Pani 

Maja Sadowy, Pani Mariola Sarnecka, Pan Bogdan Sarnecki, Pani Marta Studnicka, Pan Artur 

Wielgus, Pan Wiesław Wielgus, Pani Malwina Wojtas-Wlaszczyk, Pani Dominika 

Zimnowodzka oraz Pani Karolina Żug. 

 

Przewodnicząca poprosiła również o wybór spośród kandydatów, kandydata 

na Przewodniczącego Komisji Ogólnej. 

 

Radna – Pani Karolina Żug zgłosiła kandydaturę Radnej – Pani Marty Studnickiej na 

Przewodniczącą Komisji Ogólnej. Marta już wcześniej pełniła tę funkcję, ukończyła prawo i ma 

doświadczenie z wykonywaniem tej funkcji. 

 

Radna wyraziła zgodę. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa poddała pod głosowanie kandydaturę Radnej na 

Przewodniczącą Komisji Ogólnej. 

 

Kandydatura została przyjęta 15 głosami „za” jednogłośnie. 

 

Lista kandydatów 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu 
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Zestawienie z głosowania nad kandydaturą na Przewodniczącego 

stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 

 

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska odczytała 

projekt uchwały i poddała go pod głosowanie, jednocześnie informując, że będzie to głosowanie 

jawne imienne. 

 

Uchwała Nr I/5/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie powołania składu 

osobowego Komisji Ogólnej została podjęta 15 głosami „za” jednogłośnie. 

 

Zestawienie z głosowania nad uchwałą 

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu 

 

Uchwała Nr I/5/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 6 maja 2024 r.  

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Ogólnej 

 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Mieroszowa. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa przedstawiła projekt uchwały i otworzyła dyskusję 

w tym punkcie. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem, kto jest twórcą tej propozycji. 

Przewodnicząca odpowiedziała, że ona. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że w roku 2021 w listopadzie w VIII kadencji Rady 

podnosiliśmy wynagrodzenie Pana Burmistrza, ta podwyżka sięgnęła 80 %. Dzisiaj to co Pani nam 

proponuje, to jest kwota niewiele większa niż maksimum przewidziane ustawą. To co mnie osobiście 

razi w tej propozycji to to, że jest to propozycja wyższa niż dotychczasowe wynagrodzenie Pana 

Burmistrza i niewiele odbiegająca od maksymalnej. Dlaczego tak mnie to razi, chociaż jestem osobą, 

która uważa, że wszyscy powinni zarabiać bardzo dobrze, ponieważ mam wrażenie, że nie wszyscy 

w samorządzie zarabiają bardzo dobrze i mam takie wrażenie, że spora rzesza urzędników zarabia  

w granicach tych niższych widełek a nie tych maksymalnych stąd takie stanowisko. Wydaje mi się 

nasza gmina jeszcze nawiązując do tego co się zadażyło przy okazji uchwalania budżetu na rok 2024, 

jak zwróciliśmy wszyscy uwagę na to, jak gwałtownie wzrosła subwencja wyrównawcza za to,  
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że średnie wynagrodzenia mieszkańców w naszej gminie, znacząco odstają od tych, które są średnimi 

wynagrodzeniami w kraju. Uważam, że ludziom w naszej gminie żyje się bardzo ciężko, może nie 

wszystkim, natomiast uważam, że taką grupą, która jest szczególnie niedofinansowana jest grupa 

urzędników, nie wszystkich również, nie chciałabym tu wszystkich wrzucić do jednego wora, 

natomiast mam takie wrażenie, że tutaj spora część osób w sektorze urzędniczym czy w jednostkach 

pomocniczych to są ludzie którzy oscylują w granicach minimum. Cieszy mnie to co robi 

ustawodawca, że będzie podnosił znacząco dolne widełki, bo tak naprawdę trzeba nam tego, żeby 

urzędnicy byli bardzo dobrze wynagradzani. Natomiast uważam, że dotychczasowe wynagrodzenie 

Pana Burmistrza na poziomie 18250 zł, pamiętajmy, że urzędnicy mają prawo również do 13 pensji 

co w sektorze prywatnym jest dzisiaj rzadkością, wydaje mi się całkiem przyzwoitym poziomem 

wynagrodzenia. 

Radny – Pan Andrzej Morawski powiedział, że jesteśmy w grupie radnych, żeby dotychczasowy 

poziom wynagrodzenia Pana Burmistrza pozostał, nie uważam, żeby zaistniały zarówno w sferze 

mikro finansowej na terenie gminy, jak i okolicznego regionu wałbrzyskiego jakieś drastyczne istotne 

zmiany, które powodowałyby konieczność waloryzacji wynagrodzenia gospodarza naszej gminy. 

Wiem, że gmina jest gminą biedną patrząc na dochody własne. Wiemy, że proporcje wynagrodzenia 

gospodarza gminy w stosunku do wynagrodzeń aparatu urzędniczego są zachwiane na niekorzyść 

zespołu urzędniczego a zdajemy sobie sprawę, żeby dobrze zarządzać gminą, żeby dobrze 

wykorzystywać możliwości finansowe i środki pieniężne o które zamierzamy aplikować w 

niedalekiej przyszłości ten aparat urzędniczy musi być dobrze wynagradzany, musi być 

zmotywowany. Wobec tego znika nam argument istotny co do konieczności waloryzacji 

wynagrodzenia Pana Burmistrza. Chciałbym również zwrócić Państwa uwagę na proporcję 

wynagrodzeń w sąsiednich gminach. W Gminie Wałbrzych kiedy mając oparcie w informacjach z 

poprzedniej kadencji wynagrodzenie naszego gospodarza było tylko minimalnie odbiegające od 

wynagrodzenia Prezydenta Wałbrzycha. Przyznajmy sobie racje, że są to dwa zdecydowanie różne 

organizmy samorządowe, gospodarcze lokalnie. Wobec tego pragnę podkreślić, że moje stanowisko 

oraz stanowisko części radnych jest takie aby pozostawić wynagrodzenie Pana Burmistrza na 

dotychczas istniejącym poziomie z poprzedniej kadencji. 

Radny – Pan Wiesław Wielgus powiedział, że wielu z nas zauważyło zmianę w gminie Mieroszów, 

nie tylko dzięki nam, ale właśnie między innymi dzięki Panu Burmistrzowi i jego ekipie. To co 

Państwo powiedzieliście jeżeli chodzi o rozbieżności między urzędnikami, to jest sprawa urzędu, 

myślę, że Pan Burmistrz o tym pomyśli, ale proszę zobaczyć, że praca Burmistrza to nie jest tylko  

8 h, Pan Burmistrz jest widziany w soboty, niedziele, uczestniczy w spotkaniach poza godzinami 

urzędowania. Gmina w ciągu 5 lat zmieniła się nie do poznania, tyle inwestycji, które się zakończyły, 
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te które są nadal realizowane, i te które mamy w przyszłości w planach dzięki staraniom Pana 

Burmistrza. Uważam, że ta podwyżka Panu Andrzejowi się należy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że chciałam podkreślić, 

że tworząc tą uchwałę i uzasadnienie brałam pod uwagę jakie są zarobki tutaj na terenie naszych 

ościennych gmin i z tego co zdążyłam się zorientować to Pan Burmistrz nie dostał maksymalnego 

wynagrodzenia jak pozostali włodarze gmin ościennych. Zasługa pracy Pana Andrzeja Lipińskiego 

jest znaczna, wszyscy widzimy jakie są zmiany poczynione w czasie trwania kadencji Pana Andrzeja, 

dlatego też chciałabym zaznaczyć, że tworząc uchwałę nie wzięłam pod uwagę maksymalnych 

stawek. Maksymalnymi stawkami jest stawka 10250 zł ja proponuję 10000 zł, dodatek funkcyjny 

3150 zł  a tutaj proponuję 3000 zł. Dlatego uważam, że jeżeli teraz przyjdą uchwały z ościennych 

gmin to pewnie włodarze dostaną maksymalne. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem o szczegóły, bo z tego co wiem to Rada Gminy 

Czarny Bór będzie jutro obradowała, więc dziwi mnie, że już wyznaczyli wynagrodzenie Panu 

Wójtowi. Pokazuje mi Pani uchwałę Pani Sekretarz z 2021 r., więc nie wyrokujmy z tym co będzie 

w 2024 r. Dzisiaj z tego co nam wiadomo większość gmin ościennych Wałbrzych, Czarny Bór, 

Głuszyca nie podejmowała jeszcze uchwał dotycząca wynagrodzenia, więc nie mówmy co będzie w 

gminach ościennych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że na dzień dzisiejszy w 

gminach ościennych na tą chwilę burmistrzowie mają więcej wynagrodzenia wypłacanego niż 

Burmistrz Mieroszowa. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że składamy wniosek o dokonanie zmiany w propozycji 

uchwały w par. 1ust. 1 ppkt 2 dodatek funkcyjny 2500 zł, co sumarycznie dawałoby nam utrzymanie 

wynagrodzenia Pana Burmistrza na dotychczasowym poziomie i bardzo proszę o poddanie pod 

głosowanie naszej propozycji. Wydaje nam się, że dotychczasowe wynagrodzenie Pana Burmistrza 

w kwocie uchwalonej Uchwałą z 2021 jest wystarczający. 

Radny – Pan Andrzej Morawski powiedział, że nie chcemy obniżenia wynagrodzenia Pana 

Burmistrza, chcemy pozostawić je na dotychczasowym poziomie, apeluję o zachowanie minimalnego 

poziomu przyzwoitości i szacunku dla mieszkańców gminy, którzy płacą podatki i utrzymują nasz 

samorząd. 

Wniosek w sprawie zmiany par. 1 ust. 1 ppkt 2 dodatek funkcyjny w kwocie 2500 zł został odrzucony 

5 głosami „za”, 10 głosami „przeciw”. 
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Zestawienie z głosowania nad wnioskiem  

stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – 

Pani Justyna Rogulska odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Uchwała Nr I/6/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 6 maja 2024 r. r. w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Mieroszowa została podjęta 10 głosami „za”, 5 głosów „przeciw”. 

 

Zestawienie z głosowania 

nad ustaleniem wynagrodzenia Burmistrza Mieroszowa 

stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała Nr I/6/24 z dnia 6 maja 2024 r.  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Mieroszowa 

stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska poinformowała, że wpłynął wniosek na 

Mecenasa Ziemi Mieroszowskiej na 2024, jesteśmy zobligowani do tego, aby została wystawiona 

opinia dotycząca wniosku i musimy spośród rady wybrać 3 kandydatury do komisji który taki 

wniosek zaopiniuje. Wniosek jest złożony przez Dyrektora MCK i dotyczy Pana Seweryna 

Śmigielskiego. 

Do Komisji opiniującej zgłosili się Radni: Pani Ilona Henko, Pani Marta Studnicka, Pani Karolina 

Żug. 

 

Ad. 10. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa 

zamknęła I Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa dziękując wszystkim za przybycie. 

 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


